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PROTOKÓŁ NR 49/23 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ ORAZ KOMISJI SPOŁECZNEJ, 

KTÓRE ODBYŁO SIĘ DNIA 18.12.2023 R. 

 
 Posiedzenie o godz. 15.30 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów, Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu 

członków Komisji Budżetu i Finansów (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu), siedmiu członków Komisji Gospodarczej oraz siedmiu członków Komisji 

Społecznej. 

We wspólnym posiedzeniu komisji wzięli również udział: Wojciech Wierzbowski – 

Zastępca Burmistrza, Krzysztof Czapiewski – Przewodniczący Rady Miejskiej, Krystyna 

Bogulska – Skarbnik Miasta oraz Jolanta Neumann – insp. ds. ochrony środowiska. 

 Tematem obrad komisji było omówienie materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2024 – 2027 w perspektywie do 2031” przedstawiła w postaci 

prezentacji multimedialnej przedstawicielka Zakładu Analiz Środowiskowych Eko – precyzja 

z Ustronia. 

 W związku z brakiem pytań co do przedstawionego projektu uchwały, przewodniczący 

poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były 

następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 
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 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Skórcz na rok 2024 

przedstawiła zebranym insp. ds. ochrony środowiska Jolanta Neumann. 

 Radny Marian Firyn pytał, jaka jest różnica pomiędzy opłatą w schronisku w Starogardzie, 

a w Grudziądzu, na co insp. Neumann wyjaśniła, że w Starogardzie jest stawka miesięczna 

2500 zł i to jest stawka ryczałtowa, do dziesięciu psów, natomiast w Grudziądzu była stawka 

dobowa, która w tym roku jeszcze znacznie wzrosła, więc bardziej korzystna jest oferta 

schroniska w Starogardzie Gd.  

 Radny Marian Firyn pytał, czy jeżeli ktoś ze Skórcza zaadoptuje psa, to on będzie jakby 

„schodził” z naszego stanu utrzymania? Tak było w Grudziądzu.  

 Insp. Jolanta Neumann powiedziała, że w Starogardzie jest ryczałt i tutaj nie będzie 

różnicy.  

 W związku z brakiem dalszych pytań co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 W głosowaniu Komisji Budżetu i Finansów nie brał udział radny Rafał Kosecki, który w 

momencie głosowanie był nieobecny na sali obrad. 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski pytał jakie są wyniki 

kontroli odnośnie warunków bytowych zwierząt, na co insp. Jolanta Neumann odpowiedziała, 

że na razie to jest informacja o tym, że kontrole będą się odbywać. Kontrole te będą 

przeprowadzane przez Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami i będą dotyczyły w 

szczególności warunków bytowych kotów.  

 Na pytanie przewodniczącego Pietrzykowskiego, czy tylko kotów, insp. Neumann 

odpowiedziała, że psów również.  

 Przewodniczący Pietrzykowski powiedział, że bardzo się cieszy, że będą takie kontrole. 

 



3 

 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz  

na 2023 rok szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska.  

 W związku z brakiem pytań co do omawianego projektu uchwały, przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2023 - 2033 przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna 

Bogulska.  

 W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodnicząca Komisji Budżetu i 

Finansów Barbara Graban, zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był 

następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2024 – 2033 przedstawiła radnym Skarbnik Miasta Krystyna 

Bogulska. 

 W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 
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Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Skórcz na 2024 

rok szczegółowo przedstawiła zebranym Skarbnik Miasta Krystyna Bogulska. 

 W związku z brakiem pytań co do projektu uchwały, przewodniczący poszczególnych 

komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

  

 Projekt planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na pierwsze półrocze 2024 roku 

przedstawiła jej przewodnicząca Barbara Graban.  

 W związku z tym, iż członkowie Komisji Budżetu i Finansów nie wnieśli żadnych uwag 

ani innych propozycji do projektu planu, przewodnicząca Barbara Graban zarządziła 

głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na pierwsze półrocze 2024 r. – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 

 Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na pierwsze półrocze 2024 roku został przyjęty 

bez uwag i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 Projekt planu pracy Komisji Gospodarczej na pierwsze półrocze 2024 roku przedstawił jej 

przewodniczący Roman Pietrzykowski.  

 W związku z tym, iż członkowie Komisji Gospodarczej nie wnieśli żadnych uwag ani 

innych propozycji do projektu planu, przewodniczący Roman Pietrzykowski zarządził 

głosowanie nad jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Gospodarczej na pierwsze półrocze 2024 roku – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

  

 Projekt planu pracy Komisji Społecznej na pierwsze półrocze 2024 roku przedstawił jej 

przewodniczący Stanisław Eggert.  
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 W związku z tym, iż członkowie Komisji Społecznej nie wnieśli żadnych uwag ani innych 

propozycji do projektu planu, przewodniczący Stanisław Eggert zarządził głosowanie nad 

jego przyjęciem. Wynik głosowania był następujący: 

- „za” przyjęciem planu pracy Komisji Społecznej na pierwsze półrocze 2024 roku – 7, 

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

  

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji Budżetu  

i Finansów Barbara Graban podziękowała wszystkim za przybycie i zakończyła wspólne 

posiedzenie komisji o godz. 16.20. Protokół zawiera 5 ponumerowanych stron maszynopisu  

i 2 załączniki.   

             Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

                 Barbara Graban 

 

 

Protokolant: Iwona Dembska 

Skórcz, dnia 19.12.2023 r.  


